
U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
 
Protokoll 

Studiestyret ved Det humanistiske fakultet 

 

Tidspunkt: 26.04.23, kl. 09.15 – 11.00  

Sted: HF-bygget rom 400 

Til stede: 

Svein Ivar Angell, Benedicte Mosby Irgens (IF), Heming Gujord (LLE)), Svein Atle Skålevåg (AHKR vara), 

Ståle Melve (FOF vara), Kari Jegerstedt (SKOK), Pål Steiner, (Universitetsbiblioteket) og Axel Leegaard 

(studentrepresentant) 

 

Meldt forfall: 

Sissel Undheim (AHKR) og Jesse Tomalty (FOF) 

  

Forfall: 

Siver Rannestad (studentrepr.) 

 

Fra administrasjonen: 

Julie Alver Tønsaker, Inger Marie Hatløy, Hanne Svanholm Misje, Helge Restad, Ayla Tessem, Ellen 

Vikersveen og Rebekka Nistad. 

 

Observatører: Signe Nilssen, Jacob Hoffmann og Deirdre Smith 

 

 

 

I  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

II  Godkjenning av protokoll fra møtet den 16.11.2022. 

  Godkjent 

SAK 8/23  Eksternfagfelle vurdering for lektorutdanningene, delrapport 2022. 

  Vedtak: 

  Studiestyret tar rapporten til etterretning. 

  
SAK 9/23  Forprosjekt studieportefølje: Rapport fra arbeidsgruppe.   

  Svein Ivar Angell presenterte rapporten fra arbeidsgruppen. 



Innspill fra Studiestyret i diskusjonen: 

- Det blir viktig å styrke arbeidet med oppfølging av studentene på 

studieprogrammene slik at færre studenter faller fra og flere gjennomfører 

på normert tid. 

- Undersøke om studieprogram med stor valgfrihet påvirker gjennomføring 

positivt eller negativt. 

- HF-2018 – trekke lærdom frå denne prosessen. 

- Løyse opp det skarpe skille mellom disiplinfag og studieprogram.  

- Retningslinjer for fordeling av inntekter mellom instituttene ved tverrfaglige 

emne.  

SAK 10/23 NOKUT-tilsynet 2022: Oppfølging  

  Det er opprettet en sentral arbeidsgruppe ledet av prorektor for å forenkle 

tilsynsarbeidet. Blant annet se på om behovet for eksterne medlemmer i studiekvalitetskomitéen er 

hensiktsmessig. Fakultetsvise redesignprosesser – hvordan etableres dette på fakultetene og hvilke 

kompetansekrav stilles til en slik gruppe. Utarbeide rutiner for å dokumentere 

studiekvalitetsarbeidet som gjøres på instituttene.   

SAK 2/23  Reakkreditering av studieprogram 2022: Konsekvenser og redesign på  

  bachelorprogram i arabisk. 

  Inger Marie Hatløy orientert om saka. Status per i dag er at det vil bli tatt opp nye 
studenter på arabisk for studieåret 2023/2024. Instituttet er i gang med en redesignprosess av 
programmet. I forbindelse med arbeidet er studentene på programmet blitt informert om prosessen. 
 
Det kom frem at det er behov for en avklaring av den videre prosessen for oppfølging av program 

som ikke er anbefalt akkreditert.    

SAK 11/23 Søkertall fra Samordna opptak studieåret 2023/24 – muntlig orientering 

  Svein Ivar Angell ga en oversikt over søkertallene og hvilke konsekvenser dette får på 

kort og langsikt for fakultetet.  

- Våre søkertall er lavere enn for andre humanistiske fakulteter 

- En klar tilbakemelding på vårt utdanningstilbud 

- Svært stor nedgang til lektorprogrammene 

- Langsiktige konsekvenser er svekka rekrutteringsgrunnlag for master 

Tiltak for å møte denne nedgangen i søkertallene  

- Forstå situasjonen 

- Felles tiltak 

- Strukturelle tiltak og eierskap i fagmiljøa 

- Samarbeid mellom ansatte og studenter, faglig og administrativ ekspertise  

- Kampanje før søknadsfristen på sosiale medier, her må tekstene på 

landingssidene om studieprogrammene gjennomgås og tilrettelegges for 

søkergruppen. 



SAK 12/23 Forberede opptaket – muntlig orientering 

  Fakultet ønsker å tilby studieplasser til alle kvalifiserte. 

 

 

Bergen 26.04.23 

 

 

Svein Ivar Angell 

prodekan 

Inger Marie Hatløy 

fungerende studiesjef 


